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Verslag Raad van Toezicht Stichting TitanE 
Datum: 27 oktober 2020 

Geachte bestuursleden, 

Op 27 oktober 2020 vond de vergadering van de Raad van Toezicht plaats via een Zoom-
bijeenkomst vanwege de aanhoudende coronamaatregelen. Het hoofddoel van deze vergadering 
was om het beleidsplan en werkplan voor het komende jaar te bespreken. Voorzitter N. Ubro en 
secretaris M. Kakisina waren hiervoor uitgenodigd.  
Zij hebben uitvoerig de actuele situatie belicht. De Raad toonde zich verheugd over de 
ambitieuze en doelgerichte benadering van de organisatie om haar missie te realiseren, vooral 
gezien de uitdagende omstandigheden die werden veroorzaakt door de pandemie.  
De Raad stemt in met een positief oordeel en heeft het beleidsplan en werkplan goedgekeurd. Ze 
prezen het bestuur voor hun veerkracht en flexibiliteit bij het inspelen op veranderende 
omstandigheden en het identificeren van nieuwe kansen. De Raad van Toezicht onderstreepte 
ook het belang van duidelijke meetbare doelen om het succes van de implementatie te 
waarborgen.  
Daarnaast werden de uitdagingen met betrekking tot de voortdurende onzekerheden van de 
pandemie besproken, en werden flexibele maatregelen besproken om te zorgen voor een 
effectieve uitvoering van het plan.  
Een belangrijke aanbeveling aan het bestuur is de werving van jonge vrijwilligers.  
Ook is benadrukt om binnen de Moslimgemeenschap te zoeken naar eventuele 
bestuurskandidaten.  

Namens de Raad van Toezicht  
G. Polenewen  
J. Korlefoera  



Verslag Raad van Toezicht Stichting TitanE  
Datum: 1 december 2021  

Geachte bestuursleden, 

Op 1 december 2021 vond de bijeenkomst van de Raad van Toezicht plaats via Zoom vanwege 
de aanhoudende coronapandemie. De belangrijkste agenda-items waren het bespreken en 
beoordelen van het beleidsplan en werkplan.  
Het beleidsplan, opgesteld door het bestuur, werd door de Raad van Toezicht positief 
beoordeeld. Het plan bood een duidelijke visie en strategie voor de toekomst van de organisatie. 
Het benadrukte de groeiende behoefte van belanghebbenden en de maatschappij als geheel, en 
bevatte solide doelstellingen om aan deze behoeften te voldoen. De Raad was vooral onder de 
indruk van de inclusieve aanpak van het beleidsplan, die rekening hield met de belangen van alle 
stakeholders.  
Tijdens de bijeenkomst werd de waarde van digitale vergaderingen benadrukt, die in deze 
pandemieperiode cruciaal waren gebleken. De Raad uitte waardering voor het vermogen van de 
organisatie om zich aan te passen aan de uitdagende omstandigheden en effectief te blijven 
opereren.  
Al met al was de Raad van Toezicht tevreden met zowel het beleidsplan als het werkplan, en ze 
kijken uit naar een succesvolle implementatie van beide plannen in de komende periode.  
Manuputty deelt de Raad mede dat 2022 zijn laatste jaar wordt en verzoekt de Raad uit te kijken 
naar een vervanger.  
Tot slot is met instemming het financieel jaarverslag beoordeeld.  

Namens de Raad van Toezicht  
G. Polenewen  
J. Korlefoera 



Verslag Raad van Toezicht Stichting TitanE  
Datum: 22 november 2022  

Geachte bestuursleden, 

Op 22 november 2022 vond de reguliere vergadering van de Raad van Toezicht van de Stichting 
TitanE plaats. Aanwezig waren de volgende leden van de Raad: J. Korlefoera en E. Manuputty. 
Mevr. Polenewen heeft zich afgemeld vanwege verplichtingen elders, maar is wel met WA 
(WhatsApp) verbonden. De bijeenkomst vond plaats in Assen.  
Tijdens de vergadering werden belangrijke onderwerpen besproken, waaronder de financiële 
situatie van de stichting, de voortgang van lopende projecten en de werkbezoeken naar Ambon. 
De penningmeester presenteerde een gedetailleerd overzicht van de financiële resultaten van 
2021, waaruit bleek dat de stichting een gezonde financiële positie heeft. Er was echter enige 
zorg over teruglopende inkomsten. De Raad stemt in met de acties om leningen uit te zetten en 
de penningmeester geeft een uiteenzetting. Verder meldde het bestuur plannen om een Comité 
van Aanbeveling in het leven te roepen. Dit comité heeft als taak TitanE dan wel een project of 
initiatief te ondersteunen en te promoten, door hun naam en reputatie eraan te verbinden, 
waardoor het initiatief meer geloofwaardigheid en zichtbaarheid krijgt. De Raad stelt het op prijs 
om vooraf kennis te nemen van de kandidaten voorzien van een CV.  
Er werden updates gegeven over lopende projecten en programma's, en de Raad toonde zich 
tevreden met de voortgang. Enkele aanbevelingen werden gedaan om de efficiëntie verder te 
verbeteren.  
De vergadering werd afgesloten met een positieve noot, waarin de betrokkenheid en inzet van 
alle vrijwilligers werden benadrukt. De Raad sprak zijn waardering uit voor het werk van de 
stichting en keek uit naar verdere groei en impact in de gemeenschap.  
Het bestuur dankt Manuputty voor zijn inzet en wenst hem veel geluk bij zijn verdere 
werkzaamheden. Korlefoera heeft gesproken met E. Masela. Masela zal Manuputty met ingang 
van 1 maart 2023 vervangen. Aldus besloten.  

Namens de Raad van Toezicht  
J. Korlefoera  
G. Polenewen (via Zoom) 



Utrecht, 30 mei 2023  
Onderwerp: bestuur en commissie van aanbeveling  

Geachte bestuursleden,  

Met genoegen willen wij u laten weten dat wij ingenomen zijn met uw besluit om het aantal 
bestuursleden te verbreden met het oog op diversiteit. Hoewel wij formeel geen rol spelen bij de 
aanstelling van nieuwe bestuursleden, juichen wij deze ontwikkeling van harte toe. Hierbij willen 
wij de heer S. R. Pormes van harte welkom heten als nieuwe voorzitter a.i. en de heer Rengregulu 
als nieuw lid van het algemeen bestuur.  
In reactie op uw adviesaanvraag met betrekking tot de instelling van een commissie van 
aanbeveling, willen wij graag enkele aanbevelingen doen:  
Het is wenselijk om personen te selecteren uit de wetenschap die een bijzondere belangstelling 
hebben voor de Molukken. Dit zorgt voor een bredere en diepgaandere expertise binnen de 
commissie.  
Wij adviseren u ook om een vertegenwoordiger van Indonesia Diaspora Global te vragen. Deze 
organisatie beschikt over een uitgebreid netwerk, zowel internationaal als in Indonesië, en kan 
waardevolle inzichten en verbindingen bieden.  
Om de effectiviteit van de commissie te waarborgen, stellen wij voor het aantal commissieleden 
te beperken tot maximaal 3 tot 5 personen. Een compacte groep kan efficiënter werken en 
effectiever beslissingen nemen.  
Tot slot raden wij aan om een heldere taak- en functieomschrijving op te stellen voor de 
commissieleden. Dit zal ervoor zorgen dat alle leden goed op de hoogte zijn van hun 
verantwoordelijkheden en bijdragen aan de doelstellingen van de commissie.  
Wij vertrouwen erop dat deze aanbevelingen kunnen bijdragen aan een succesvolle instelling van 
de commissie van aanbeveling en aan het bevorderen van uw organisatiedoelen.  

Met vriendelijke groet,  
E. Masela Voorzitter RvT 


